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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. május 31-i  üléséről.  
 
Ülés helye: Városháza II. emeleti ülésterme, Pásztó, Kölcsey u. 35.  
 
Jelen vannak: Farkas Attila polgármester,  Bodrogi István alpolgármester, Szabó Ádám,  Dr. 
Halász István,  Káposzta Csaba,  Takácsné Salamon Katalin, Veres Róbert  képviselők.  
 
Cservölgyiné dr. Urbán Erika jogász,  Barna Tiborné alpolgármester,  Bartus László, Genyéné 
Batta Nikoletta, Baloghné Stancsik Marianna osztályvezető  Dr. Tari Szilvia, 
Rendőrkapitányság vezetője, Gyürky Márta, Városgazdálkodási Kft. vezetője, Majorné Nagy 
Mónika, Váczi Győző Béláné, Nagy Józsefné  intézményvezető, valamint Berzák Gyuláné, Tari 
Mihály Szervezési Osztály munkatársai.  
 
Farkas Attila Köszönti a megjelenteket.   
Megállapítja a határozatképességet, mivel a megválasztott 9 képviselőből 7 fő jelen van.    
 
Javaslatot tesz a napirendre négy új napirendi pont felvételével, melyek a következők: 

 
- Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2023. évi közbeszerzési terv 1. számú 

módosításának elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
- Javaslat az „Külterületi helyi közutak fejlesztési Pásztón” tárgyú , a Kbt. 112.§ (1) 

bekezdés b) pontja szerinti – nyílt eljárás szabályainak megfelelő -közbeszerzési 
eljárás megindítására 
Előterjesztő: Dénes Anita,  Bírálóbizottság elnöke 

 
- Javaslat  „a Varázsvölgy bemutathatóságát segítő eszközök” tárgyú közbeszerzési 

eljárás megindítására 
Előterjesztő: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 

 
- Javaslat Szennyvízelvezetési szolgalmi jog alapításáról és kártalanítási eljárásról szóló 

megállapodás elfogadásáról 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a Rendőrkapitányság vezetője később fog érkezni, ezért 
javasolja, hogy a 17. napirendi pontként tárgyalják a beszámolójukat. Az új napirendi pontok 
a 22., 23., 24. és 25. sorszámot kapják. 

Megkérdezi van-e más javaslat. 
 
Egyéb javaslat nem hangzott el, szavazásra bocsátja a  napirendi javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel.  
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
77/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
A képviselő-testület napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő Farkas Attila polgármester 
 

2. Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének zárszámadásáról 
szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
 Előterjesztő Farkas Attila polgármester 
 

3. Javaslat a 2022. évi belső kontrollrendszer működtetéséről szóló vezetői nyilatkozat 
elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

4. Tájékoztató a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 
Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2022. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Angyal Pál Tibor tü. alezredes, kirendeltségvezető 
 

5. Beszámoló a Pásztói Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tevékenységéről 
önkormányzatok részére 
Előterjesztő: Csépe Zsolt tü. alezredes, tűzoltóparancsnok 
 

6. Javaslat Teleki László Városi Könyvtár és Művelődési Központ 2022. évi 
beszámolójának és 2023. évi munkatervének elfogadására 
Előterjesztő: Váczi Győző Béláné igazgató 
 

7. Javaslat a 2022. évi belső ellenőrzési tevékenység végrehajtásáról szóló beszámoló 
jóváhagyására 
Előterjesztő: Cservölgyiné dr. Urbán Erika jogász 
 

8. Javaslat a Pásztó Városi Óvoda és Bölcsőde alkalmazotti létszám-bővítésére 
 irányuló kérelmének elbírálására 
Előterjesztő: Nagy Józsefné intézményvezető 
 

9. Javaslat óvoda alapító okiratának módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

10. Javaslat a TOP-2.1.2-15-NGI-2016-00006 azonosító számú „Pásztó 
környezetfejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó saját forrás 
biztosítására vonatkozóan 
Előterjesztő Farkas Attila polgármester 
 

11. Javaslat a TOP-1.1.1-15-NG1-2016-00010 azonosító számú, „PÁSZTÓ ÉSZAKI 
IPARI TERÜLET INFRASTRUKTÚRÁLIS FEJLESZTÉSE” című projekt 
megvalósításához kapcsolódó saját forrás biztosítására vonatkozóan  
Előterjesztő Farkas Attila polgármester 
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12. Javaslat idénystrandfürdő üzemeltetése tárgyában kötött szerződés 2. számú 
módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
13. Javaslat a Városi Strandfürdő szolgáltatás díjainak megállapítására  

Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató 
 

14. Javaslat az Országgyűlés 5/2023. (III. 31.) számú békepárti határozatának elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

15. Javaslat állami tulajdonú ingatlanok térítésmentes tulajdonjog átruházásával 
kapcsolatos felajánlás elbírálására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
16. Javaslat Pásztói Autósport Egyesület kérelmének elbírálására 

Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

17. Beszámoló Pásztó város és vonzáskörzetének 2022. évi közbiztonsági helyzetéről 
Előterjesztő: Dr. Tari Szilvia r. ezredes, kapitányságvezető 
 

18. Javaslat a 41/2023. (III. 30.) sz. Képviselő-testületi határozat módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

19. Javaslat az Árkád sor közvilágítását szolgáló elektromos hálózat felújítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

20. Javaslat fióktelep létesítésével kapcsolatos tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

21. Javaslat a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodásának 10. számú módosítására  
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

22. Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2023. évi közbeszerzési terv 1. számú 
módosításának elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

23. Javaslat az „Külterületi helyi közutak fejlesztési Pásztón” tárgyú , a Kbt. 112.§ (1) 
bekezdés b) pontja szerinti – nyílt eljárás szabályainak megfelelő -közbeszerzési 
eljárás megindítására 
Előterjesztő: Dénes Anita,  Bírálóbizottság elnöke 
 

24. Javaslat a „a Varázsvölgy bemutathatóságát segítő eszközök” tárgyú közbeszerzési 
eljárás megindítására 
Előterjesztő: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 
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25. Javaslat Szennyvízelvezetési szolgalmi jog alapításáról és kártalanítási eljárásról szóló 
megállapodás elfogadásáról 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

26. Közérdekű bejelentések 
 

I. NAPIRENDI PONT: 
 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Április 29-én egy napon volt a Zsigmond Nap és a Muzsla néptánc gála. 
Mindkettő nagyon színvonalas volt és sokan voltak. Május 3-án volt egy rendkívüli testületi és 
bizottsági ülés. Május 5-én a Elektromont Kft-nél volt, ahol pásztói fennállásuk 15. évfordulóját 
ünnepelték. Május 6-án részt vett a Mikszáth Kálmán Gimnáziumban a ballagáson. Május 8-án 
a Múzeumban voltak egyeztetésen az intézmény jövőjével kapcsolatban. Május 9-én részt vett 
a Munkaügyi Központ által szervezett állásbörzén. Ugyanezen a napon a Rozmaring 
Népdalkörért volt egy jótékonysági koncert a pásztói zeneiskola tanárai és diákjai részvételével. 
Május 10-én egy szépkorút köszöntöttek Hasznoson.  Május 12-én Tavaszi Fesztivál volt a 
Magyar Szentek Általános Iskolában. Május 13-án jótékonysági sportbál volt a Művelődési 
Házban.  Május 16-án a Dél-Nógrádi Vízmű Kft-nél volt FEB ülésen, majd május 18-án 
taggyűlési is volt. Május 21-én megemlékezés volt az izraelita temetőben. Május 24-én 
Alpolgármester Asszony volt az új Onkológiai Központ átadásán a salgótarjáni kórházban.  
Gyermeknapi rendezvényt tartottak két helyszínen is a hétvégén, mely nagyon jól sikerült. 
Május 30-án délelőtt Kozárdon Leader taggyűlésen volt, majd délután bizottsági ülést tartottak. 
A mai nap fontos eseménye még a Hivatal életében, hogy egy régi dolgozónk, Kosztovics Ottó 
ma töltötte utolsó munkanapját, mivel június 1-től nyugdíjas lesz. Megköszöni az eddig végzett 
munkáját és boldog nyugdíjas éveket kíván. 
Kéri a tájékoztató elfogadását. 
 
Dr. Halász István: A két ülés között történt az a sajnálatos esemény, hogy korábbi 
képviselőtársuk,  aki három cikluson keresztül volt képviselő, Kőszegi Pál elhunyt. Kéri, hogy 
adózzanak emlékének egy néma felállással, illetve május 28-án volt a Magyar Hősök Napja, 
ebből az alkalomból is emlékezzenek az elhunyt katonákra.  
Szavazásra bocsátja. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
78/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
A képviselő-testület a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott tájékoztatást 
elfogadta.  
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II. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének zárszámadásáról 
szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
 Előterjesztő Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: Amikor a jelenlegi testület mandátumot szerzett 2019-ben, elkezdődött egy 
jelentős fejlődés. Rengeteg új beruházás, pályázat indult és valósult meg. Akkor azt gondolták, 
hogy egyszerű lesz minden, tele voltak tervekkel. Sajnos azonban 2020. márciusában a járvány 
sok mindent felül írt és megváltoztatott a gazdasági életben is. 2021-ben véget ért a járvány, 
lassan minden újra indult, majd 2022. februárjában kitört az orosz-ukrán háború. Ez szintén 
nagyon negatívan érintette a gazdaságot. Többek között az energiaárak többszörösére 
emelkedtek és elszabadult az infláció Európában. Nem biztos, hogy a brüsszeli szankciók 
mindezekre jó válaszok. A háború miatt a város költségvetését is negatívan érintették a 
történések. Az energia árak emelkedése a várost is érintette, ezért takarékossági intézkedéseket 
kellett bevezetni. Bizonyos intézmények ideiglenesen bezártak, illetve összevonásra kerültek. 
Ennél nagyobb gondot okozott, hogy a bizonyos pályázatokra elnyert összegek nem fedezték a 
megvalósítás költségeit, ezért jelentős önerőt kellett a költségvetésből biztosítani, illetve 
ráemeléseket kellett kérni. A zárszámadásban látható, hogy van egy több, mint 2 milliárd Ft-os 
maradvány összeg, ami azonban a pályázati támogatásokból adódik, tehát arra is kell 
felhasználni. Összességében annyit kíván, hogy jövőre ugyanezt tudja elmondani, vagyis azt, 
hogy sikeres évet teljesítettünk és a lehetőségeinkhez mérten a beruházások is folytatódtak. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
zárszámadásról szóló rendelet-tervezetet. 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság szintén megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
beszámolót. 
 
Zeke Tamás: Az  Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a zárszámadási beszámolót.  
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget és név szerinti szavazást igényel. 
 
Név szerinti szavazás: Farkas Attila igen,  Bodrogi István igen, , Káposzta Csaba igen, Szabó 
Ádám igen, Takácsné Salamon Katalin igen, Veres Róbert igen,  dr. Halász István igen.   
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
PÁSZTÓ VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
8/2023. (VI. 1.)) önkormányzati rendelete a 2022. évi zárszámadásról 
(A rendelet szövege a jkv-höz mellékelve) 
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III. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a 2022. évi belső kontrollrendszer működtetéséről szóló vezetői nyilatkozat 
elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
79/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja az önkormányzat 
költségvetési szerveit érintően a vezetői nyilatkozatokat a belső kontrollrendszer 2022. évi 
működtetéséről 

 
IV. NAPIRENDI PONT: 

 
Tájékoztató a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 
Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2022. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Angyal Pál Tibor tü. alezredes, kirendeltségvezető 

 
Farkas Attila: A napirend tárgyalásánál köszöni Csépe Zsolt tü. alezredes urat, aki egyben a 
Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóságot is képviseli. 
A beszámolót olvasva feltűnt, hogy elsősorban a megelőzésre helyezik a legnagyobb hangsúlyt. 
Továbbra is kiemelt jelentőségű a kéménytüzek és a szénmonoxid mérgezés megelőzését 
szolgáló hatósági jogkörök alkalmazása, viszont a tapasztalat szerint még mindig sok a 
szabálytalan kémény. 
Kérdezi, hogy Pásztón a társasházak és magánlakások tekintetében van-e olyan kimutatás, hogy 
hány háztartásban nem megfelelő a kémény. A másik kérdése egy statisztikai adatra vonatkozik. 
A megye nagyobb városait összehasonlítva Pásztón volt a lekevesebb káresemény, ez minek 
köszönhető? 
 
Csépe Zsolt: A Polgármester úr is elmondta, hogy mennyire fontos a megelőzés, a kéménytüzek 
és a szénmonoxid mérgezés csökkentése. Ezek szezonális jellegű káresemények, melyek 
általában a fűtési szezon kezdetén jelentkeznek. Okozhatja a nem megfelelően vagy egyáltalán 
ki sem tisztított kémény, tüzelő berendezés. Ezért nagyon fontos, hogy akár már nyáron 
gondoskodjanak a kémények átvizsgálásáról, tisztításáról. Ez a szolgáltatás ingyenes, a 1818-
as telefonszámon meg lehet rendelni. Arra a kérdésre nem tud válaszolni, hogy van-e kimutatás, 
de utána fog járni.  
 
 



7 
 

 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
80/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
A képviselő-testület a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 
Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2022. évi tevékenységéről  szóló tájékoztatót 
megtárgyalta és elfogadja.  
 

V. NAPIRENDI PONT: 
 
Beszámoló a Pásztói Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tevékenységéről 
önkormányzatok részére 
Előterjesztő: Csépe Zsolt tü. alezredes, tűzoltóparancsnok 
 

Csépe Zsolt: Nagyon fontos feladatuk a tűz megelőzése, a káresetek megelőzése. Ez így történt 
2022-ben is. Ezt tekintették fő feladatuknak mind a hatóság, mind a beavatkozó állomány 
részéről. Eredményként értékeli, hogy pl. szénmonoxid mérgezésben a területükön tavaly nem 
hunyt el senki.  
Pásztón valóban kevés a káresemény műszaki mentés, zárt téri tűzesetek tekintetében. Ennek 
oka lehet hogy jól működik a hatósági munka, a megelőzés, valamint az itt lakók tudatossága. 
A nyílt téri tűzesetek száma viszont növekedett, melynek oka az extrém szárazság volt.  
Műszaki mentéseknél az események nagyrészét az útra kidőlt fák eltávolítása, úttorlaszok 
megszüntetése tette ki. Sajnos több közúti balesethez is riasztották őket, többnyire áramtalanítás 
céljából. Pásztón egyébként kiemelt esemény nem volt, ami azt jelenti, hogy nem kellett több 
város tűzoltóságát bevonni valamilyen káreseményhez. Fontosnak tartja az önkormányzatoknál 
működő közbiztonsági referensek képzését, mivel ők a kapcsolattartók a katasztrófa 
védelemmel. Védelmi igazgatás területén személy szerint a Helyi Védelmi Bizottság tagja és 
évente általában kétszer üléseznek. Soron kívüli ülést nem kellett tartaniuk, mivel nem 
következett be katasztrófa esemény. Nagyon fontos a közintézményekkel történő 
kapcsolattartás. Az elmúlt évben a Zsigmond Király Általános Iskolában tartottak egy nagyobb 
volumenű tűzoltó bemutató napot. Kiemelten kezelték a készenléti állomány képzését, 
továbbképzését. Nagyon fontosnak tartja, hogy a jövőben tovább növekedjen az állampolgárok 
biztonságérzete. Megköszöni az önkormányzatnak az együttműködő, közreműködő 
hozzáállását és bízik benne, hogy ez a jövőben is megmarad.  
 
Farkas Attila: Megköszöni a tűzoltóparancsnokság állományának munkáját. Megnézte, hogy a 
működési területükhöz 28 település tartozik. Héhalom már nem. Ennek az az oka, hogy ott 
alakult önkéntes tűzoltó egyesület? 
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Csépe Zsolt: A működési terület úgy van behatárolva, hogy melyik a településhez legközelebb 
eső hivatásos tűzoltóság. Héhalom mindig is Hatvanhoz tartozott.  Minden település valamelyik 
hivatásos tűzoltó egységhez tartozik, az önkéntes tűzoltók besegítenek, ha szükség van rájuk.  
 
Dr. Halász István: Megkérdezi, hogy mi a helyzet a pásztói önkéntes tűzoltó egyesülettel. A 
kéményekkel kapcsolatban elmondja, hogy télen tapasztalható, hogy több helyen bizonytalan 
eredetű tüzelőanyagot használnak, melynek következtében az egészségre ártalmas füst 
keletkezik.  Van-e abban valamilyen jogköre a tűzoltóságnak, hogyha ilyet észlelnek, 
intézkedjenek, vagy jelezzék a megfelelő hatóságnak.  
 
Csépe Zsolt:  Sajnos az önkéntes tűzoltó egyesülettel kapcsolatban pozitív változást nem tud 
mondani. Ők továbbra is mint hagyományőrző egyesület tevékenykednek és nem vesznek részt 
a tűzoltásban, műszaki mentésben. Bírósági bejegyzésük megvan, tagdíjat fizetnek. A gépjármű 
fecskendő is ott van a laktanya épületében, de mozgás nincs a részükről.  
A kéményekkel és tüzeléssel kapcsolatban elmondja, hogy ez környezetvédelmi hatáskör. A 
tűzoltókat általában kéménytüzekhez hívják ki. Olyankor minden esetben adatlapot kell 
felvenniük, hogy milyen fűtőanyagot használtak és ezt továbbítják az illetékes hatóságnak.  
 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
81/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
A képviselő-testület a Pásztói Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót megtárgyalta és elfogadja.  

 
VI. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Teleki László Városi Könyvtár és Művelődési Központ 2022. évi 
beszámolójának és 2023. évi munkatervének elfogadására 
Előterjesztő: Váczi Győző Béláné igazgató 

 
Farkas Attila: Tavaly a költségcsökkentő intézkedések miatt a könyvtár egy része átköltözött a 
művelődési házba, viszont egyelőre nem fognak újra kinyitni a könyvtár épületében, mert pár 
hónapon belül megkezdődik a nyílászárók cseréje.  
Megköszöni az intézmény dolgozóinak munkáját, hogy ebben a nehéz helyzetben is 
megoldották a könyvtári feladatok ellátását. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
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Szabó Ádám: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
82/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Teleki László Városi Könyvtár 2022. évi 
beszámolóját és 2023. évi munkatervét az előterjesztés mellékleteiben foglaltak szerint 
elfogadja.  

 
VII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a 2022. évi belső ellenőrzési tevékenység végrehajtásáról szóló beszámoló 
jóváhagyására 
Előterjesztő: Cservölgyiné dr. Urbán Erika jogász 

 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Szabó Ádám: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
83/2023. (V.  31.) számú határozata 
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. évi belső ellenőrzési tevékenység 
végrehajtásáról szóló beszámolót megtárgyalta és jóváhagyja. 

 
VIII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a Pásztó Városi Óvoda és Bölcsőde alkalmazotti létszám-bővítésére 
 irányuló kérelmének elbírálására 
Előterjesztő: Nagy Józsefné intézményvezető 
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Farkas Attila: A Bölcsődében volt egy ellenőrzést és megállapították, hogy a délelőtti vagy 
délutáni időben a kisgyermek gondozó egyedül  van a csoportban, így étkezéskor, vagy 
pelenkázáskor a csoportszobában lévő gyermekek egyedül vannak. Ennek kiküszöbölésére 2-2 
fő bölcsődei dolgozó szükséges. Ez egyébként már megelőlegezése annak a létszámnak, melyre 
szükség lesz az új bölcsőde megnyitásakor.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Szabó Ádám: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
84/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Pásztó Városi Óvoda és 
Bölcsőde alkalmazotti létszám bővítésére irányuló kérését és azt elfogadva egy fővel, (dajka) 
42 főben állapítja meg az intézmény létszámkeretét 2023. június 1-jei hatállyal. 
 
Határidő: szöveg szerint 
Felelős: polgármester, intézményvezető 
 

IX. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat óvoda alapító okiratának módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Szabó Ádám: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
85/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztó Városi Önkormányzat Óvodája 
Módosító Okiratát e határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztó Városi Óvoda és Bölcsőde Alapító 
Okiratát e határozat 2. számú melléklete szerint fogadja el egységes szerkezetben. 
 
3. A Képviselő – testület felkéri a jegyzőt helyettesítő Cservölgyiné dr. Urbán Erika jogászt, 
hogy a Pásztó Városi Óvoda és Bölcsőde alapító okiratában bekövetkezett változás ügyében a 
Magyar Államkincstár által vezetett törzskönyvi nyilvántartásban történő átvezetésről 
gondoskodjon, illetve az intézmény működési engedélyének módosítása iránti kérelmet az 
illetékes engedélyező hatósághoz a törvényi határidőn belül nyújtsa be. 
 
Határidő: értelemszerűen 

Felelős: szöveg szerint 

 
X. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a TOP-2.1.2-15-NGI-2016-00006 azonosító számú „Pásztó 
környezetfejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó saját forrás 
biztosítására vonatkozóan 
Előterjesztő Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: Ebben az évben be kell fejezni a projekt elemeket. Az előterjesztés arról szól, 
hogy a megvalósítás éveiben felhalmozódtak olyan munkálatok számlái, melyek nem 
számolhatók el a projekt támogatási összegéből. Ehhez szükséges biztosítani az önerőt a 
költségvetésből. Az el nem számolható tételekről kimutatás készült, melyet az előterjesztés 
tartalmaz. Ez egyébként nem pásztói specialitás, a támogatásként kapott pénzösszeghez képes 
az önerő kb. 3 %, mely országos átlagban is nagyon kevésnek számít, viszont milliárdos 
összegnél mégis jelentős tétel.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
86/2023. (V.  31.) számú határozata 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-2.1.2-15-NG1-
2016-00006 azonosító számú, „Pásztó környezetfejlesztése” című projekt 
költségrendezéséhez kapcsolódó javaslatot és azt, az alábbiakban részletezettek szerint 
elfogadja: 
 

- A projekt címe, a támogatási kérelemben megjelölttel összhangban: Pásztó 
környezetfejlesztése 

- A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe, helyrajzi számai:  
205, 206, 1809/1, 2388/17, 1407, 2879/14, 2801/9 

- A felhívás száma: TOP-2.1.2-15 
- A projekt összes költsége a támogatási kérelemmel (költségvetési táblával) 

megegyezően: 678.298.444 Ft 
- A projektnek a támogatás szempontjából elszámolható költsége a támogatási 

kérelemmel, illetve a támogatói döntéssel megegyezően: 650.000.000 Ft 
- A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő számszerű összege és 

forrása (saját forrás, hitel, egyéb) a támogatási kérelemmel, illetve a támogatói 
döntéssel megegyezően: összesen 10.663.800 Ft, mely a 2023. évi költségvetési évben 
biztosított 

- A támogatási kérelem benyújtásakor az igényelt támogatás összege a támogatási 
kérelemben foglaltakkal megegyezően: 650.000.000 Ft 
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza kötelezettségvállalásra Farkas 
Attila polgármestert, hogy Pásztó Városi Önkormányzat 2023. költségvetési évre vonatkozó 
10.663.800 Ft önerő összegét a költségvetésben elkülönítse. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Farkas Attila polgármester 

2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-2.1.2-15-NG1-
2016-00006 azonosító számú, „Pásztó környezetfejlesztése” című projekt 
költségrendezéséhez kapcsolódó 1) javaslatot és felkéri Farkas Attila polgármestert, 
hogy bruttó 10.546.123 Ft projektszámlára történő átvezetésről gondoskodjon. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Farkas Attila polgármester 

 
XI. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a TOP-1.1.1-15-NG1-2016-00010 azonosító számú, „PÁSZTÓ ÉSZAKI 
IPARI TERÜLET INFRASTRUKTÚRÁLIS FEJLESZTÉSE” című projekt 
megvalósításához kapcsolódó saját forrás biztosítására vonatkozóan  
Előterjesztő Farkas Attila polgármester 
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Farkas Attila: Itt is hasonló okok miatt szükséges az önerő biztosítása.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
87/2023. (V.  31.) számú határozata 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-1.1.1-15-NG1-
2016-00010 azonosító számú, „PÁSZTÓ ÉSZAKI IPARI TERÜLET 
INFRASTRUKTÚRÁLIS FEJLESZTÉSE” című projekt költségrendezéséhez 
kapcsolódó javaslatot és azt, az alábbiakban részletezettek szerint elfogadja: 
 

− A projekt címe, a támogatási kérelemben megjelölttel összhangban: PÁSZTÓ ÉSZAKI IPARI 
TERÜLET INFRASTRUKTÚRÁLIS FEJLESZTÉSE 

− A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe, helyrajzi számai:  
2950/10, 2950/15, 2950/16, 2950/17, 2950/18, 2950/19, 2950/35, 2950/37, 2950/36, 2950/45, 
2950/46, 2950/47, 2950/48, 2951, 2949, 2950/27, 2950/7, 2950/8,2950/43, 2952/4, 2950/54, 
2814/1, 2952/1 hrsz. 

− A felhívás száma: TOP-1.1.1-15 
− A projekt összes költsége a támogatási kérelemmel (költségvetési táblával) megegyezően: 

565.828.638 Ft 
− A projektnek a támogatás szempontjából elszámolható költsége a támogatási kérelemmel, 

illetve a támogatói döntéssel megegyezően: 534.530.196 Ft 
− A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő számszerű összege és forrása (saját 

forrás, hitel, egyéb) a támogatási kérelemmel, illetve a támogatói döntéssel megegyezően: 
összesen 664.829 Ft, melyből 29.829 Ft a 2020 évi költségvetésben, 635.000 Ft a 2023. évi 
költségvetési évben biztosított 

− A támogatási kérelem benyújtásakor az igényelt támogatás összege a támogatási kérelemben 
foglaltakkal megegyezően: 526.451.295 Ft 

− Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza kötelezettségvállalásra 
Farkas Attila polgármestert, hogy Pásztó Városi Önkormányzat 2023. költségvetési évre 
vonatkozó 635.000 Ft önerő összegét a költségvetésben elkülönítse. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Farkas Attila polgármester 
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2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-1.1.1-15-NG1-2016-

00010 azonosító számú, „PÁSZTÓ ÉSZAKI IPARI TERÜLET INFRASTRUKTÚRÁLIS 
FEJLESZTÉSE” című projekt költségrendezéséhez kapcsolódó 1) javaslatot és felkéri Farkas 
Attila polgármestert, hogy bruttó 635.000 Ft projektszámlára történő átvezetésről 
gondoskodjon. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Farkas Attila polgármester 

 
XII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat idénystrandfürdő üzemeltetése tárgyában kötött szerződés 2. számú 
módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: Tulajdonképpen formai dolgok kijavításáról, személyi változások átvezetéséről, 
további feladatok meghatározásáról van szó. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
88/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta az 
idénystrandfürdő üzemeltetése tárgyában kötött szerződés 2. számú módosítására tett javaslatot 
és az alábbi határozatot hozza: 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Pásztói Városgazdálkodási 
Közhasznú Nonprofit Kft. és Pásztó Városi Önkormányzat között 2015. április 17. napján, az 
önkormányzati tulajdonú pásztói 2812 hrsz-ú 24.870 m2 területű idénystrandfürdő üzemeltetése 
tárgyában kötött szerződés 2. számú módosítását, jelen határozat 1. sz. melléklete szerint, 
egyben felhatalmazza a polgármestert, akadályoztatása esetén az alpolgármestert annak 
aláírására. 
 
 Felelős: értelemszerű 
 Határidő: 2023. május 31. 
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XIII. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat a Városi Strandfürdő szolgáltatás díjainak megállapítására  
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató 

 
Farkas Attila: Az előterjesztő 50 %-os díjemelésre tesz javaslatot.  Ez első hallásra soknak 
tűnik, viszont a strand két éve volt nyitva utoljára és azóta a energia árak nagyon 
megemelkedtek, a tisztítószerek és vegyszerek sem 50 %-kal emelkedtek. Szükség van erre a 
díjemelésre azért is, hogy ezzel is csökkentsék a veszteséget. Így is kb. 20 millió Ft-os 
veszteséggel számolnak.  Jelenleg még nincs meg a strand nyitásának időpontja. Volt egy 
tervezett időpont, június 17., de az esős időjárás miatt nem tudták elkezdeni a medence 
csempézését és más egyéb munkálatokat sem.  
 
Kérdés  
 
Káposzta Csaba: Van-e, lesz-e elegendő úszómester? 
 
Gyürky Márta: Az úszómesterekkel jelenleg folyik az egyeztetés, a jövő héten fognak 
megállapodni. Ma még nem tudja megmondani, hogy milyen foglalkoztatási formában lesznek.  
 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 nem szavazat mellett  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
89/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Városi 
Strandfürdő szolgáltatás áraira vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Városi Strandfürdő szolgáltatás árait a 
következők szerint határozza meg: 
 

Jegytípus pásztói lakos nem pásztói 
lakos 

egész napos felnőtt jegy 9-20 óráig 1 500 Ft 2 900 Ft 
egész napos gyermek, diák, nyugdíjas jegy 9-20 óráig 1 000 Ft 1 900 Ft 
fél napos felnőtt jegy 15-20 óráig 1 000 Ft 1 900 Ft 
fél napos gyermek, diák, nyugdíjas jegy 15-20 óráig 750 Ft 1 500 Ft 
családi jegy - 2 felnőtt, 2 gyermek 3 750 Ft 7 500 Ft 
családi jegy - 1 felnőtt, 2 gyermek 2 850 Ft 5 550 Ft 
családi jegy - 2 felnőtt, 3 gyermek 4 500 Ft 9 000 Ft 
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csoportos belépőjegy felnőtt (15 fő felett) 1 200 Ft 2.320 Ft 
csoportos belépőjegy gyermek, diák, nyugdíjas (15 fő felett) 750 Ft 1.420 Ft 
úszótanfolyami kísérőjegyzék 450 Ft 450 Ft 
úszójegy 6-8 óráig és 18-20 óráig 750 Ft 1.450 Ft 
bérlet 20 alkalmas felnőtt 22 500 Ft 43.000 Ft 
bérlet 30 alkalmas úszó felnőtt 11 250 Ft 21.370 Ft 
bérlet 20 alkalmas gyermek, diák, nyugdíjas 11 250 Ft 21.370 Ft 
bérlet 30 alkalmas úszó gyermek, diák, nyugdíjas 7 500 Ft 14.250 Ft 
kabinjegy 750 Ft 
értékmegőrző trezor 600 Ft 
napozóágy 750 Ft 

 
Felelős: Pásztói Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. igazgatója 
Határidő: értelem szerint 
 

 
XIV. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat az Országgyűlés 5/2023. (III. 31.) számú békepárti határozatának elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Kaptunk egy levelet Szita Károly Úrtól, Kaposvár  polgármesterétől, a Megyei 
Jogú Városok Szövetségének elnökétől, melyet felolvas. (A levél a jkv-höz mellékelve).  
Személy szerint mélységesen egyetért a levél tartalmával. Azt nem érti, hogy lehetnek a világon 
olyan emberek, akik olajat öntenek a tűzre. Nem érti, hogyan lehet azt hirdetni ma, hogy a 
fegyverszállítások Ukrajnába elhozzák a békét. Személyes véleménye, hogy egy atomhatalmat 
egy háborúban nem lehet legyőzni. Abban van egy olyan kockázat is, hogy egy sokkal nagyobb, 
világméretű probléma is bekövetkezhet. Az sem érthető számára, hogy Európa hogy lehet ilyen 
háborús uszító hangulatban. Mintha megismétlődne az 1914.  júniusi állapot, amikor Ferenc 
Ferdinándot agyonlőtték Szerbiában és Európában minden nagyvárosban emberek mentek ki 
az utcára tüntetni a háború mellett. Aztán nagyon gyorsan jött a kijózanodás, amikor a 
lövészárkokban ezrek haltak meg 4 éven keresztül. Most ugyanez a helyzet. Naponta több száz 
ártatlan ember hal meg mind az orosz, mind az ukrán oldalon egy olyan értelmetlen dolog miatt, 
aminek majd valamikor vége lesz. Minél tovább tart, annál többen fognak meghalni. Persze van 
néhány ember a világon,  akik ennek a haszonélvezői. Ha már annyira beszélünk a 
demokráciáról felhívná a nagyon nagy „demokraták” figyelmét arra, hogy az egyik 
legalapvetőbb emberi jog a szabad önrendelkezés joga. A vitatott területeken kérdezzék meg a 
lakosságot, akár ENSZ megfigyelők által, hogy melyik ország mellett szeretnék letenni a 
voksukat, hogy hol éljenek.  Nagyon sajnálja, hogy 1920. június 4-én a nagyhatalmak egy ezer 
éves ország határait nem tartották annyira tiszteletben, mint most tiszteletben tartják egy 
bizonyos ország határait, mely mindösszesen 30 éve létezik.  
Arra tesz javaslatot, hogy Pásztó városa is csatlakozzon Szita Károly polgármester úr 
felhívásához, 
 
Kérdés, vélemény nem hangzott el. 

https://hu.wikipedia.org/w/index.php?title=Megyei_Jog%C3%BA_V%C3%A1rosok_Sz%C3%B6vets%C3%A9ge&action=edit&redlink=1
https://hu.wikipedia.org/w/index.php?title=Megyei_Jog%C3%BA_V%C3%A1rosok_Sz%C3%B6vets%C3%A9ge&action=edit&redlink=1
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Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
  
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
90/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte az Országgyűlés 5/2023. (III. 
31.) számú békepárti határozatának elfogadásáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint 
dönt: 
 
Elfogadva, s azt megerősítve csatlakozik az Országgyűlés 5/2023. (III. 31.) számú békepárti 
határozatához. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Farkas Attila polgármester 

 

XV. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat állami tulajdonú ingatlanok térítésmentes tulajdonjog átruházásával 
kapcsolatos felajánlás elbírálására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: A határozati javaslatban két alternatíva szerepel. A bizottsági ülésen az „A” 
alternatívát támogatták, ezért majd most is azt teszi föl elsőként szavazásra.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 nem szavazat mellett  elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
91/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Magyar Állam 
által Pásztó Városi Önkormányzat részére a Magyar Falu program keretében felajánlott Pásztó, 
belterület 202 hrsz-ú és a Pásztó belterület 687 hrsz-ú ingatlanok térítésmentes átruházásról 
szóló javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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1. A Képviselő-testület a felajánlott ingatlanok Pásztó Városi Önkormányzat tulajdonába 
kerülését nem támogatja.  

 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen döntéssel kapcsolatban a 

Maradványvagyon-hasznosító Zrt. tájékoztassa. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: polgármester, érintett ügyintéző  

 
XVI. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Pásztói Autósport Egyesület kérelmének elbírálására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
 Farkas Attila: Zsiga Zsolt a Pásztói Autósport Egyesület elnöke  kérelmében  kérte a 
Képviselő-testület hozzájárulását, hogy  2023. július 02-án egy országos szlalom 
versenysorozat északi régiójának 3. versenyének megrendezéséhez. A rendezvény helyszínéül 
az északi ipari terület megközelítését szolgáló, a Fő utcát a Mátraszőlősre vezető úttal összekötő 
Pásztó 2949 hrsz-ú közutat választották. 

Kérdés 

Dr. Halász István: Úgy tudja, hogy ez az út pályázati forrásból valósult meg. Ebből nem lesz 
probléma, hogy ilyen célra használják? 

Farkas Attila: Véleménye szerint nem lesz ebből probléma. A projekt lezárult, ez egy 
önkormányzati út és csak egyszeri alkalomról van szó. 

Dénes Anita: Valóban az önkormányzat már átvette az utat, viszont a megállapodásba 
mindenképpen bele kell írni, hogyha bármilyen probléma felmerül, azt a szervezőknek kell 
megoldani. Helyreállítási kötelezettségük áll fenn, az út állagmegóvására figyelni kell.  

Farkas Attila: A határozati javaslat 4. pontjában ezek a feltételek szerepelnek. 

Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: Ezt sokkal jobb helyszínnek tartja, mint régebben a Hunyadi utat, mivel nem 
lakókörnyezetben van.  
 
Dr. Halász István: Javasolja, hogy konkrétan kerüljön bele a szerződésbe, hogy a szervezők az 
eredeti állapotnak megfelelően kötelesek az útszakaszt „visszaadni”.  
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  elfogadta.  
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
92/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztói 
Autósport Egyesület kérelmével kapcsolatos javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

1. A Képviselő-testület hozzájárul a Pásztói Autósport Egyesület által szervezendő 
szlalom verseny megrendezéséhez az északi ipari terület megközelítését szolgáló, a Fő 
utcát a Mátraszőlősre vezető úttal összekötő 2949 hrsz-ú közúton 2023. július 02-i 
időpontban, az alábbi feltételek biztosítása és igazolása esetén: 
a) Magyar Nemzeti Autósport Szövetség előzetes írásbeli hozzájárulása, 

      b) a regisztrációhoz szükséges dokumentumok és engedélyek bemutatása: 
• Biztonsági terv 
• Versenykiírás 
• Felelősségvállalási nyilatkozat 
• Nyilatkozat a használt kommunikáció eszközökről 
• Nyilatkozat a humán és technikai mentés ellátásáról 
• Bejelentési kötelezettség: OMSZ, Rendőrség, Katasztrófavédelem. 

 
2. Az 1. pontban meghatározott feltételek igazolását követően a Képviselő-testület 

felhatalmazza a polgármestert a tulajdonosi hozzájárulás aláírására.  
 

3. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt a közútkezelői hozzájárulás megadására, azzal a 
kikötéssel, hogy a rendező a Magyar Közút Nonprofit Zrt., valamint a Magyar 
Államvasutak Zrt. hozzájárulásait is beszerzi a rendezvény lebonyolításához.  

 
4. A rendezvény biztonságos lebonyolításáért, bárminemű balesetekért, károkért a 

főszervező a felelős.  
 

XVII. NAPIRENDI PONT: 
 
Beszámoló Pásztó város és vonzáskörzetének 2022. évi közbiztonsági helyzetéről 
Előterjesztő: Dr. Tari Szilvia r. ezredes, kapitányságvezető 

 
Dr. Tari Szilvia: A beszámolóban sok statisztikai adat szerepel, ezért csak a legfontosabb 
számadatokat ismerteti.  A pásztói Rendőrkapitányság illetékességi területén 2022-ben 585 
bűncselekmény történt. Továbbra is kiemelkedően fontosnak tartják a közterületen elkövetett 
bűncselekmények megelőzését, rendészeti és bűnügyi jelenléttel történő visszaszorítását. 
Közterületen 148 bűncselekmény vált ismertté a városban. Kiemelten kezelt bűncselekmény, 
mely leginkább befolyásolta a lakosság biztonságérzetét, 325 esetben volt. Ez 2010. óta a 
második legkisebb szám. Csökkent a testi sértések és a kiskorúak veszélyeztetésének száma is. 
A lakásbetörések száma 30-ról 27-re csökkent. Kiemelt tárgyi súlyú rablás nem volt 2022-ben.  
Nőtt viszont a garázdaságok, lopások, gépjármű eltulajdonítások száma.  
A kábítószer bűnözés és az ehhez kapcsolódó járulékos cselekmények megelőzése, üldözése, 
bomlasztása, felszámolása a rendőrkapitányság egyik elsődleges feladata volt 2022-ben is. Az 
eljárások során a fő cél az volt, hogy a terjesztői magatartások irányába erősödjön a felderítés. 
2022-ben szembetűnő volt az eljárások számának növekedése. A megfelelő információk és 
azok elemzése különösen fontos ebben a bűncselekményben. Ezekben a felderítésekben a 
lakossági bejelentések is segítették a rendőrség munkáját.  
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Itt kell megemlíteni, hogy 2022. nyarán Pásztó belvárosában, közterületen történtek olyan 
köznyugalmat megzavaró jogsértések, melyek a lakosság felháborodását, nemtetszését 
váltották ki. A rendőrkapitányság a társszervekkel együttműködve, a polgárőrséget is bevonva 
kezelte a kialakult helyzetet. 50 intézkedés került foganatosításra rövid időn belül a problémát 
okozó állampolgárokkal szemben, melyek keretében személyi szabadságot korlátozó 
intézkedések is bevezetésre kerültek. 36 esetben történt intézkedés közterületi 
alkoholfogyasztás miatt. A bevezetett intézkedések hatására a kialakult helyzet 
normalizálódott. Pásztó város polgármestere az esetet követően a Járási Közbiztonsági 
Egyeztető Fórumon kifejtette, hogy a közrend kapcsán kialakult kedvezőtlen helyzet rövid 
időre jelentett csupán problémát, pár főből álló csoport zavarta a köznyugalmat, de a rend 
helyre lett állítva, melyért köszönetet mondott. 

A rendőri munka sikeressége sok esetben a bizalmon alapul, ezért kéri a lakosságot, hogy bátran 
forduljanak hozzá, tegyenek bejelentést, ha úgy ítélik meg, hogy rendőri intézkedés szükséges. 
Konkrét esetekben megnyugtatóan tudták a problémát kezelni és ezt továbbra is biztosítani 
fogja a lakosság részére.  

A nyomozások eredményességi mutatói a következőképpen alakultak 2022-ben:  

A rendőrkapitányság nyomozás eredményességi mutatója 2022. évben minimálisan csökkent a 
2021. évi adathoz viszonyítva. A közterületen elkövetett, regisztrált bűncselekmények 2022. 
évi nyomozás eredményességi mutatója a vizsgált évek 3. legkedvezőbb adatát mutatta. A testi 
sértések nyomozás eredményessége 100 % volt.  A garázdaságok nyomozás eredményességi 
mutatója az értékelt évek tekintetében a 3. legmagasabb érték volt. Kábítószerrel kapcsolatos 
bűncselekmények (terjesztői magatartással): 2022-ben a nyomozás eredményességi mutató 100 
% volt. A lopások nyomozás eredményességi mutatója 2022-ben a vizsgált évek tekintetében a 
4. legmagasabb eredményét mutatta.  A lakásbetörések 2022. évi nyomozás eredményességi 
mutatója a vizsgált évek legmagasabb eredménye volt. A rongálások nyomozás eredményességi 
mutatója a vizsgált időszak 4. legmagasabb mutatója volt. 2022. évben a jármű önkényes 
elvétele bűncselekmény nyomozás eredményességi mutatója 71,4 % volt. Tulajdon elleni 
szabálysértések felderítési mutatója: 2022. évben - a vizsgált éveket tekintve - a legmagasabb 
volt.   

A közlekedésbiztonsági helyzetével kapcsolatban elmondja, hogy a személyi sérüléses 
balesetek száma 40-ről 43-ra emelkedett. Halálos kimenetelű közlekedési baleset 2022. évben 
nem történt, mely az előző évhez képest nem változott. A súlyos sérüléssel járó személyi 
sérüléses balesetek száma 9-ről 13-ra emelkedett, a könnyű sérüléssel járó közúti balesetek 
száma 31-ről 30-ra csökkent. A személyi sérüléssel járó balesetek közül 2022. évben 4 esetben 
volt ittas az okozó, amely az összbaleseti szám 9,3 %-a volt. Közlekedésbiztonsági szempontból 
az illetékességi területen a közúti-, vasúti-, légi forgalom alakulásában változás a vizsgált évben 
nem történt. 

A személyi sérüléses balesetek számának csökkentése érdekében 2022. évben folyamatosan 
elemzésre és értékelésre került a Pásztói Rendőrkapitányság illetékességi területének baleseti 
helyzete. Ennek megfelelően a közlekedésrendészeti ellenőrzéseket a személyi sérüléses 
balesetekkel leginkább érintett útszakaszokra és időszakokra összpontosította a szakterület. 

Mivel a személyi sérüléssel járó közúti közlekedési balesetek okai elsősorban a gyorshajtás és 
a elsőbbségi jog meg nem adása, kanyarodás szabályainak a megszegése és megsértése voltak, 
kiemelt figyelmet fordított ezen közlekedési szabályok fokozott betartatására a rendészeti 
terület. 
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A közlekedésrendészeti ellenőrzések során kiemelt figyelmet fordított a rendőrkapitányság 
továbbá a passzív biztonsági eszközök használatára, a nem megfelelő műszaki állapotban 
közlekedő járművek ellenőrzésére, továbbá a nem megfelelő láthatósággal kapcsolatos 
szabálysértések felfedésére. 

A komplex feladattervben meghatározott időpontokban és időtartamban, a meghatározott 
létszámmal, esetenként több rendőrkapitánysággal közösen az ittas járművezetők forgalomból 
történő kiszűrése, a passzív biztonsági eszközök alkalmazása és a közlekedési balesetek 
megelőzése érdekében kiemelten a főbb baleseti okoknak számító szabályszegések kiszűrésére, 
közlekedésrendészeti fokozott ellenőrzést szervezett a rendőrkapitányság, két esetben a Nógrád 
Vármegyei Rendőr-főkapitányság drónjával megerősítve. 

A Pásztói Rendőrkapitányság 2022. évben a Bátonyterenyei Rendőrkapitánysággal közösen, 
váltásban üzemeltette a változtatható helyű komplex közlekedési ellenőrző pontot. Az eszköz 
nyílt és rejtett módszerrel a balesetekkel leginkább érintett útszakaszokon került alkalmazásra. 
Az év során a baleseti adatokra figyelemmel és a kiszámíthatóság elkerülése érdekében új 
mérési helyszínek felvétele került kezdeményezésre. 
Az eszközzel hetente több alkalommal megállításos módszerrel történő sebességellenőrzéseket 
hajtott végre a rendőrkapitányság. Ennek során a szankció kiszabása lehetőség szerint a 
helyszínen azonnal történt. Szabálysértés elkövetése esetén helyszínbírság alkalmazására 
került sor, melynek helyszíni megfizetése érdekében az állomány a feltételek fennállása esetén 
a rendelkezésre álló POS terminált alkalmazta. 

A rendőrkapitányság munkájának eredményeként kijelenthető, hogy az illetékességi területen, 
azon belül is az iskolák környezetében, Pásztó város belterületén, útjain nem alakult ki baleseti 
gócpont. 

Ennyivel szerette volna kiegészíteni a beszámolóját és kéri annak elfogadását. 

Kérdés, vélemény 

Farkas Attila: Megköszöni a kiegészítést, melyben minden benne volt, amiről még kérdezni 
akart. Megköszöni azt a segítséget, melyet a város közterüetein végeztek a lakosság nyugalma 
érdekében. Az önkormányzat szoros kapcsolatot ápol a Rendőrkapitánysággal. Két dologban 
kérne segítséget. Az egyik, hogy nagyon megszaporodtak a rongálások, különösen az 
önkormányzati beruházásoknál, mint pl. játszóterek, padok stb.  A másik nagy probléma az 
illegális hulladéklerakás. Most van egy konkrét eset. Megbíztunk egy vállalkozót, hogy a több 
éven át felgyülemlett illegális szemetet szállítsa el, aki viszont jelezte, hogy estéről reggelre 
újabb szeméthalmok képződnek. Emiatt körbe kellett keríteni a területet és éjszakai őrzést volt 
szükséges biztosítani. Ez az önkormányzatnak mintegy 10 millió Ft-jába került. Jogosan merül 
fel a lakosság részéről, hogy kamerát helyezzenek ki, de minden utcában az sem lehetséges.  A 
közeljövőben újabb 26 db kamera kerül kihelyezésre, de még ez sem fogja megoldani a 
problémát.  

Bodrogi István: A lakosság körében a pásztói rendőrkapitányság megítélése alapvetően jó. 
Amit leginkább kifogásolnak, az a rendőri jelenlét hiánya. Tudja, hogy a rendőrség 
folyamatosan állomány hiánnyal küszködik, amellett pedig igen sokrétű a tevékenységük.  A 
polgármester úr említette a játszóterekre való odafigyelést, mely mostanában különösen 
érvényes a strand melletti csúszdaparkra. Hétvégénként előfordult, hogy kisebb-nagyobb 
csoportokban, alkoholos vagy bódult állapotban megjelennek fiatalok és nem a rendeltetésének 
megfelelően használják, rongálást követnek el. Erre a területre nagyobb figyelmet kellene 
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fordítani.  A Polgárőrség vonatkozásában mindenképpen szükséges lenne valamilyen 
előrelépés, mert igen hézagos az állomány. Jogszabály szerint ezt a rendőrségnek kellene 
koordinálni, de természetesen az önkormányzat is tud segítséget nyújtani.  

Káposzta Csaba: Vannak most már kerékpár utak, melyek összekötik Pásztót Hatvannak és 
Bátonyterenyével is. Történnek-e ellenőrzések, hogy megfelelően használják-e?  Megköszöni 
a rendőrség munkáját, különös tekintettel a rendezvények biztosítására, valamint az iskolákkal 
történő kapcsolattartásra, a gyermekek tájékoztatására, a rendőrség munkájának megismerése 
céljából.  

Dr. Halász István: A tűzoltóság beszámolója kapcsán elhangzott, hogy vannak olyan 
települések, melyek a megyehatáron túli tűzoltósághoz tartoznak annak okán, hogy melyik 
őrhöz vannak közelebb. Ez a rendőrségre is érvényes lehet intézkedés szempontjából? A 
lakosságnak fontos lehet, hogy minél előbb kapjon rendőri segítséget szükség esetén. A rendőri 
jelenlét mindig nehéz kérdés, mert ha állandóan rendőröket lát az ember az utcán, azt 
gondolhatja, hogy valami nagy baj van.  Ennek a megfelelő egyensúlyát lenne szükséges 
alkalmazni. Alapvetően azt gondolja, hogy a rendőrkapitányság jól végzi a munkáját, Pásztón 
jó a közbiztonság.  

Veres Róbert: Úgy érzi, sokat javult a lakosság és a rendőrség kapcsolata Pásztón. Többen 
elmondták, hogy már oda mernek menni a rendőrökhöz az utcán, akik intelligensen válaszolnak 
és segítőkészek.  

Dr. Halász István: Van-e arra kimutatást, hogy a különböző cselekmények elkövetése során 
mennyi a pásztói elkövető és esetleg a más településről érkezett.  

Dr. Tari Szilvia: Az önkormányzati tulajdonnal kapcsolatos rongálásokkal összefüggésben 
elmondja, hogy megkapták a feljelentéseket. A cselekményekről már előzőleg tudomást 
szereztek és el is indították a nyomozást.  A nagyobb odafigyelést az éjszakai órákra fogják 
koncentrálni és reméli, hogy előbb-utóbb meg fogják látni azt a nagyobb csoportot, akik 
garázdaságokat követnek el.  

A rendőri jelenlét és észrevételek kapcsán elmondja, hogy egyetlen kritika is sok. Ezt 
egyszerűen nem engedhetik meg, hogy ne legyenek elégedettek a rendőri tevékenységgel. Ha 
a lakosság úgy érzi, hogy kevés a rendőr az utcán, akkor ebben van mit tenniük.  A kerékpár út 
tekintetében elmondja, hogy már előzőleg is kaptak jelzést és ki is adta a szolgálatnak, hogy 
fokozottabban figyeljék és voltak is helyszíni bírságok. A rendezvényeken mindig szivesen 
vesznek részt, különösen, ha gyermekeknek szól. Jó látni és érezni az őszinte érdeklődésüket. 

Halász képviselő úrnak a rendőri jelenléttel kapcsolatban elmondja, hogy Nógrád 
Vármegyének saját tevékenység irányítási  központja van, amelyből a hat kapitányság és a 
megyei szervek irányítsa történik. A tevékenység irányítási központ egyébként a legközelebb 
lévő járőrt küldi ki az eseményhez. Pásztóról is többször mennek át más rendőrkapitányság 
illetékességi területére. Abban van rugalmasság, hogy a szabad egységek a rádióforgalmazás 
hallgatásával máris indulni tudnak a helyszínre.  

Olyan kimutatással nem rendelkeznek, hogy mennyi pásztói bűnelkövető van, de 
természetesen nem csak pásztói lakosú bűnelkövetők ügyeit kell kivizsgálniuk. Sajnos más 
vármegyékből is érkeznek bűnelkövetők, elég nagy az átmenő és turista forgalom. A 
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szomszédos rendőrkapitányságokkal folyamatosan egyeztetnek a bűnelkövető  állományról, 
mert mindenki a saját területén jobban ismeri a lehetséges elkövetőket.   

Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
93/2023. (V.  31.) számú határozata 
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Pásztó város és 
vonzáskörzetének 2022. évi közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót és azt elfogadja.  

 
XVIII.  NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a 41/2023. (III. 30.) sz. Képviselő-testületi határozat módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Koós úr kérte, hogy az eredetileg július 1-jére tervezett program időpontját 
módosítsák június 17-re. Erről szól az előterjesztés.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
94/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a J&L American 2000 Kft. zenei 
fesztivál dátummódosításával kapcsolatban benyújtott kérelmét és a 41/2023. (III. 30.) sz. 
Képviselő-testületi határozatot (a továbbiakban: határozat) az alábbiak szerint módosítja: 

 
1. A határozat 1. pontjában szereplő „2023. július 01-én (szombat) 6:00 órától 2023. július 

02. (vasárnap) 18:00 óráig” szövegrész helyébe a „2023. június 17-én (szombat) 6:00 
órától 2023. június 18. (vasárnap) 18:00 óráig” szövegrész lép.   

 
2.  A 41/2023. (III. 30.) sz. Képviselő-testületi határozat egyéb rendelkezései változatlanul 

hatályban maradnak.  
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3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltaknak 

megfelelően kösse meg a használati megállapodást a Pásztó 3536 hrsz-ú ingatlan 
vonatkozásában.  
 

         Felelős: Polgármester, érintett ügyintéző 
Határidő: értelemszerűen 

 
XIX. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat az Árkád sor közvilágítását szolgáló elektromos hálózat felújítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: Az Árkádsoron nem világítottak a lámpák, ezért szakemberekkel 
megvizsgáltatták. Kiderült, hogy cserélni kell a vezetékeket, a munkát szükséges megrendelni. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
95/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztó Kölcsey 
utcában lévő Árkád sor közvilágítási hálózatának felújításáról szóló javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1. A Képviselő-testület az Árkád sor közvilágítási elektromos hálózatának felújítását 

támogatja. 
 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozat mellékletét képező 
árajánlat szerint a felújítási munkálatokra kössön szerződést a Villámszer Kft.-vel (3078 
Bátonyterenye, Zrínyi u. 126.) 1 450 000,- Ft+ Áfa vállalási áron. 

 
3. A Képviselő-testület a kivitelezési költség összegét a 2023-as költségvetésben biztosítja. 

 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: polgármester, érintett ügyintéző  
 

XX. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat fióktelep létesítésével kapcsolatos tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
96/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
A Képviselő-testület megismerte, és megtárgyalta az ICS Magyarország Kft. fióktelep 
létesítésére irányuló kérelmét és az alábbi határozatot hozza: 

 
1. A Képviselő-testület hozzájárul, hogy az ICS Magyarország Kft. (székhely: 1037 

Budapest, Testvérhegyi u. 44.; cégjegyzékszám: 01-09-896226) fióktelepet létesítsen a 
tulajdonában lévő 3060 Pásztó, belterület 2950/16 és Pásztó, belterület 2950/15 hrsz-ú 
ingatlanokra. 
 

2. A hozzájárulás 90 napig érvényes, amennyiben a cégbíróság az érvényességi határidő 
alatt nem jegyzi be a helyiséget a kérelmező fióktelepként, úgy a kiadott tulajdonosi 
hozzájárulás érvényét veszíti.  
 

3. Amennyiben a bérlő bérleti szerződése megszűnik, a fióktelepet köteles 30 napon 
belül a cégnyilvántartásból töröltetni. 
 

4. Amennyiben a fióktelep változást a cégbíróság bejegyzi, úgy az adatváltozást a 
fennálló helyiségbérleti szerződés erre vonatkozó pontja alapján 15 napon belül 
köteles Pásztó Városi Önkormányzat felé bejelenteni. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen 

 
 

XXI. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodásának 10. számú módosítására  
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
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A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
97/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Kelet-Nógrád 
Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának 10. számú módosítására 
tett javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kelet-Nógrád Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának 10. számú módosítását az 1. 
melléklet szerint jóváhagyja és felhatalmazza a polgármestert, akadályoztatása esetén az 
alpolgármestert annak aláírására.  
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy 2023. június 15-ig a képviselő-testületi 
határozatot küldje meg a Munkaszervezet számára. 
 

Határidő: értelemszerű 
 Felelős: polgármester 

 
XXII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2023. évi közbeszerzési terv 1. számú 
módosításának elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
98/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja Pásztó Városi 
Önkormányzat 2023. évi Közbeszerzési tervének 1. számú módosítását és felkéri a 
polgármestert annak aláírására, közzétételére. 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Farkas Attila polgármester 
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XXIII. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat az „Külterületi helyi közutak fejlesztési Pásztón” tárgyú , a Kbt. 112.§ (1) 
bekezdés b) pontja szerinti – nyílt eljárás szabályainak megfelelő -közbeszerzési 
eljárás megindítására 
Előterjesztő: Dénes Anita,  Bírálóbizottság elnöke 

 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
99/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a „Külterületi helyi közutak 
fejlesztési Pásztón” tárgyban  - a döntés mellékletét képező – ajánlati felhívást és 
közbeszerzési dokumentumokat, valamint dönt a Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti 
nyílt közbeszerzési eljárás megindításáról.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 

   Laczkóné Dénes Orsolya, Felelős Akkreditált Közbeszerzési Szaktanácsadó 

 
XXIV. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat a „a Varázsvölgy bemutathatóságát segítő eszközök” tárgyú közbeszerzési 
eljárás megindítására 
Előterjesztő: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 
 

Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
100/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a „Varázsvölgy bemutathatóságát segítő 
eszközök” tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. § (1) bekezdés b) 
pontja szerinti nyílt közbeszerzési eljárás megindítását a határozat 1. mellékletét képező 
Ajánlati felhívás és Közbeszerzési Dokumentumok alapján jóváhagyja.  

Határidő: azonnal 
Felelős: Dénes Anita Bírálóbizottság elnöke 
   Ötvös Anikó,  Felelős Akkreditált Közbeszerzési Szaktanácsadó 

 
XXV. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Szennyvízelvezetési szolgalmi jog alapításáról és kártalanítási eljárásról szóló 
megállapodás elfogadásáról 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF  Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot.  

Farkas Attila  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal  egyhangúlag elfogadta.  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
101/2023. (V.  31.) számú határozata 
 
A Képviselő-testület megismerte, és megtárgyalta a szennyvízelvezetési szolgalmi jog 
alapításáról és kártalanítási eljárásról szóló megállapodás elfogadására tett javaslatot és az 
alábbi határozatot hozza: 

 
1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete szennyvízelvezetési szolgalmi jogot 

kíván létesíteni a Magyar Állam tulajdonában lévő 0167/3 hrsz-ú ingatlan 335 m2 
területére. 

2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
akadályoztatása esetén az alpolgármestert, hogy a szennyvízelvezetési szolgalmi jog 
alapításáról szóló megállapodást aláírja. 

3. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a szolgalmi jog kártalanításához 
szükséges összeget a 2023-as költségvetésből biztosítja. 

 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen 
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XXVI. NAPIRENDI PONT: 
 

Közérdekű bejelentések 
 
Farkas Attila: Június 5-én fél 5-kor a Kishegyen lesz a Trianoni diktátum évfordulója 
alkalmából a megemlékezés,  melyre mindenkit vár. 
 
Dr. Halász István:  Sajnos a Kórháznál a Gárdonyi utcában ismét gondok vannak a parkolással. 
Hiába lett a kispálya helyére parkoló kialakítva, sokan nem mennek le addi. Ezen kívül  
elfoglalják az ingatlanok előtti helyeket, illetve a zöldfelületre is ráállnak. Indokolt lenne a 
gyakoribb rendőri jelenlét. Talán megoldás lehetne, hogy az aszfaltra föl kellene festeni  
a megállni  tilos jelzést úgy, mint ahogyan a Fő utcán van. Szembe tűnőbb, mint a tábla. 
Kapott egy levelet a Dob utcai lakóktól, hogy a szennyvíz kivitelezés kapcsán a kivitelező 
tájékoztatót tartana részükre. Kérdezik, hogy az önkormányzatnak mi erről a vélemény, van-e 
hozzáfűzni valója, illetve szükséges-e.  Ezen kívül az utca állapotát is kifogásolják, mivel meg 
van süllyedve. 
Az Északi iparterületnél az elkerülő út egy részén van közvilágítás, viszont a kanyargósabb 
részeken már nincs. Célszerű lenne fényvisszaverő bólyákat kihelyezni, mert a sötétben 
balesetveszélyes lehet, ha valaki nem ismeri az utat. 
 
Farkas Attila: Egyetért azzal, hogy a Gárdonyi utcában problémás az autók parkolása. Sok 
esetben az ingatlan tulajdonosai nem tudnak beállni a saját udvarukba sem, mert elfoglalják 
más autók a helyet. A Műszaki Osztály meg fogja vizsgálni, hogy mennyibe kerülne ott az 
útburkolati jel felfestése.  
 
Dr. Halász István: Jelenleg úgy van kitáblázva, hogy megállni tilos, kivéve engedéllyel. 
Az útburkolatra nem kellene ezt az egész szöveget felfesteni, bár ez is megoldható, mert látott 
már máshol ilyet. Egyébként tapasztalta, hogy a táblát nem veszik figyelembe az emberek.  
 
Farkas Attila: Teljesen jogos az ott lakók felháborodása. Nem lehet arra hivatkozni, hogy nem 
vették észre a táblát. Ilyen alapon máshol sem figyelik a közlekedési táblákat? A 
Rendelőintézetnél is tönkre tették azt a két szerkezetet, ami az orvosok részére biztosította volna 
a parkoló helyet.   
Az elkerülő útnál sajnos biztosan nem tudjuk megoldani a világítás problémáját, mert nagyon 
sokba kerülne.  
 
Dr. Halász István: Nem lámpákra gondolt, hanem fényvisszaverő oszlopokra, vagy bólyákra, 
melyek az út szélét jelzik.  
 
Farkas Attila: Ezt is meg fogják vizsgálni, hogy mennyibe kerülne. A Dob utcával kapcsolatban 
elmondja, hogy folyamatos az egyeztetés, sőt, már  lakossági fórumot is összehívtak a 
Művelődési Házba, ahová szép számmal el is jöttek. Jelen voltak a kivitelezők is és 
tájékoztatták a lakosságot. Ott született egy olyan szándék, hogy kérni fogják a PENTÁ-tól, 
hogy vállalják át a költségeket, hogy ne a lakókat terhelje. A jelenlévő PENTA képviselő 
elmondta, hogy ő nem tud erre ígéretet tenni, mert ebben nem dönthet. Utána viszont volt még 
egy egyeztetés, melyen Genyéné Batta Nikoletta osztályvezető vett részt, ahol nyilatkoztak, 
hogy talán mégis tudják vállalni a költségeket, de előbb minden ingatlannál fel kell mérni, 
amivel a tervezőt bízták meg.  Egyébként a Dob utcai lakók küldtek levelet az önkormányzatnak 
is, melyet nem igazán tudott értelmezni, mert a korábbi levélhez képest semmi újdonságot nem 
tartalmazott, és minden kérdésükre megkapták a választ. 
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Káposzta Csaba:  Mátrakeresztesen a temetőhöz felvezető úton a rács beszakadt. Jelezték a 
mátrakeresztesi lakók, hogy szeretnék, ha egy alkalommal ott is lenne kihelyezett testületi ülés. 
A Magyar úton a Diófa úton nagyon nagy kátyúk vannak, de akár több utcát is felsorolhatna. 
A szennyvíztelepre vezető utat az önkormányzat megcsináltatta, viszont most az építkezés miatt 
teljesen tönkre lett téve. 
 
Farkas Attila: Mátrakeresztesre már megtörtént az új rácsra az ajánlatkérés. Annak nincs 
akadálya, hogy legyen a településrészen egy kihelyezett testületi ülés, javasolja, hogy 
szeptemberben vagy októberben. Arra is javaslatot tesz, hogy a következő hónapban pedig 
Hasznoson legyen a testületi ülés.  
Sajnos nem csak abban a két utcában vannak kátyúk, melyet Képviselő úr mondott, hanem 
máshol is. A költségvetésben beterveztek bizonyos összeget ezen munkálatok elvégzésére. 
A szennyvíztelepnél lévő utat pedig annak kell helyreállítani, aki tönkre tette. 
 
Bodrogi István: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy június 10-én Béren ismét Palóc fesztivál lesz, 
melyre Pásztó is kitelepül. Mindenkit szeretettel várnak. 
 
Farkas Attila megköszöni a részvételt, az ülést bezárja.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Farkas Attila      Cservölgyiné dr. Urbán Erika 
 polgármester               jogász 
 

 


